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SATASOITTO-FESTIVAALIN YLEISÖKYSELYN  
JOHTOPÄÄTÖKSET
Satasoiton teettämän yleisökyselyn perusteella olemme vetäneet 
yhteen seuraavat johtopäätökset ja kehityskohteet Satasoitto-
festivaalin järjestämiseen vuonna 2023.

• Suurin osa yleisöstä sai tiedon Satasoiton postilaatikkoon jaettavasta 
esitteestä, internetistä, pääasiallisesti sosiaalisesta mediasta.  
Lehtimainoksesta tiedon saaneiden osuus oli vähäinen.  Tulevan festivaalin 
mainonnassa aiomme vähentää lehtimainontaa ja lisätä mainontaa 
sosiaalisessa mediassa ja muissa digitaalisissa kanavissa. Jatkamme esitteen 
jakamista postilaatikoihin.

• Festivaalipassia toivottiin myyntiin. Otamme passin uudelleen myyntiin.

• Pilliklubia toivottiin ohjelmistoon. Mahdollisen Pilliklubin järjestelyt ovat 
työn alla. 

• Hintojen korkeudesta tuli palautetta. Olemme alentaneet tulevan 
tapahtuman lippujen hintaa.

•  Artistitoiveita esitettiin. Otimme ne ohjelman suunnittelun pohjaksi ja 
toteutimme niistä osan.

• Lastenkonserttia toivottiin ohjelmistoon. Taloudellinen tilanne ei salli tänä 
vuonna sen järjestämistä, mutta pidämme sen mielessä jatkossa.

• T-paitoja Satasoiton ilmeellä toivottiin myyntiin. Tänä vuonna teetimme 
fanituotteiksi kassin sekä paitoja. 

Sponsoreille toteutettuun kyselyyn emme saneet riittävästi vastauksia, jotta 
niitä olisi voinut analysoida.


